
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 286
Hvordan vil ministeren følge op på Venstres udtalelse om, at ”man er for det første nødt 
til at få kigget dybere ned i ordningen, og det skal man gøre relativt hurtigt”? Jf. artiklen 
”Rasmus' hus hærges af svamp: Kæmper på vegne af alle boligejere” på TV2 Østjylland 
(tv2ostjylland.dk)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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